
Urząd Miejski w Augustowie
Biuletyn Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Augustowie

P R O T O K Ó Ł NR XIX/08

z obrad XIX sesji Rady Miejskiej w Augustowie, które odbyły się 
w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Augustowie

ul. 3 Maja 60

w dniu 25 stycznia 2008 r.

W obradach sesji wzięło udział 19 radnych - lista obecności w załączeniu. /zał. nr 1/

Ponadto w obradach udział wzięli:

pracownicy Urzędu Miejskiego,

goście.

Obrady rozpoczęto o godzinie 9.05 i zakończono o 10.45

Porządek obrad:

1. Otwarcie obrad.

2. Przyjęcie porządku obrad.

3. Złożenie sprawozdania przez Burmistrza Miasta.

4. Interpelacje radnych.

5. Podjęcie uchwał w sprawach:

a. przyjęcia Strategii Rozwoju Miasta Augustów na lata 2008 - 2015;

b. zmiany uchwały Nr IX/55/07 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 31 maja 2007 r. w sprawie emisji obligacji komunalnych;

c. utworzenia odrębnego obwodu głosowania, ustalenia jego numeru oraz siedziby obwodowej komisji wyborczej dla przeprowadzenia
przedterminowych wyborów burmistrza miasta Augustów.

6. Informacja o pracy Komisji Rady Miejskiej w 2007 r. - przedstawienie informacji przez przewodniczących poszczególnych komisji.

7. Odpowiedzi na interpelacje.

8. Przyjęcie protokołu z obrad XVIII sesji RM z 28.12.2007 r.

9. Zapytania i wolne wnioski.

10. Zamknięcie obrad.

Ad. pkt 1

Obrady XIX sesji Rady Miejskiej w Augustowie otworzył Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej. Stwierdził, że zgodnie z listą obecności na
sali znajduje się 19 radnych, co stanowi 
o prawomocności obrad.

Powitał zaproszonych gości, pracowników Urzędu Miejskiego, Państwa Radnych, mieszkańców Augustowa zainteresowanych tematyką sesji.

Minutą ciszy uczczono pamięć 20 wojskowych, którzy zginęli 
w katastrofie samolotu CASA w okolicach Mirosławca.

Ad. pkt 2

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby wnieść uwagi, bądź propozycje do przedstawionego
porządku obrad dzisiejszej sesji ? /zał. nr 2/

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował zmianę w porządku obrad polegającą na wprowadzeniu w pkt. 5c projektu uchwały
w sprawie zmian budżetu miasta na 2008 rok i w pkt. 5d projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Augustowskiemu na realizację
zadania - finansowanie działalności Domu Pomocy Społecznej dla Dzieci i Młodzieży Zgromadzenia Sióstr Franciszkanek Rodziny Maryi. Pozostałe podpunkty
punktu 5 ulegną przesunięciu o jeden 
w dół.

Więcej uwag, ani propozycji nie zgłoszono i Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie porządek obrad sesji wraz z
zaproponowana zmianą, który w wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania został przyjęty jednogłośnie 19 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i
przy braku głosów wstrzymujących się.

Ad. pkt 3

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej udzielił głosu Panu Adamowi Sieńko - Burmistrzowi Osobie Pełniącej Funkcje Organów
Gminy z prośbą o złożenie sprawozdania ze swojej działalności od ostatniej sesji Rady Miejskiej.

Pan Adam Sieńko - Burmistrz Osoba Pełniąca Funkcje Organów Gminy złożył sprawozdanie ze swojej działalności od ostatniej sesji Rady Miejskiej,
za okres od 28.12.2007 r. do 18 stycznia 2008 r.

Ad. pkt 4

Interpelacje radnych

Interpelacji nie zgłoszono.

Ad. pkt 5a

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że Rada Miejska przystąpi obecnie do realizacji punktu 5a porządku obrad, tj. do
podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Miasta Augustów na lata 2008 - 2015. Poinformował, iż Strategia Rozwoju Augustowa to bardzo ważny
dokument, w którym zawarte są informacje nie tylko 
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dokument, w którym zawarte są informacje nie tylko 
o potrzebach Augustowa, ale również o sposobach finansowania 
i możliwościach pozyskiwania środków pomocowych. Stwierdził, że jest to dokument otwarty, tzn. że będzie korygowany zapisami wynikającymi 
z bieżących potrzeb i możliwości miasta. Udzielił głosu Panu Marcinowi Choroszewskiemu - Kierownikowi Wydziału Strategii, Rozwoju i Promocji RM, z prośbą o
omówienie projektu uchwały.

Pan Marcin Choroszewski - Kierownik Wydziału Strategii, Rozwoju i Promocji omówił projekt w/w uchwały.

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos na temat projektu uchwały?

Pan Radny Bogusław Samel stwierdził, iż Komisja Budżetu i Finansów RM nie dyskutowała na temat Strategii Rozwoju Miasta Augustów.

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej wyraził zdziwienie, że nie wszystkie Komisje Rady Miejskiej omawiały Strategię skoro materiały
zostały przekazane Państwu Radnym ponad 2 miesiące temu.

Pan Zbigniew Huszcza - Przewodniczący Komisji ds. Promocji, Kultury, Sportu i Turystyki RM poinformował, iż Komisja ds. Promocji, Kultury, Sportu i
Turystyki RM na posiedzeniu w dniu 23 stycznia 2008 r. jednogłośnie pozytywnie, 5 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów
wstrzymujących się, zaopiniowała projekt w/w uchwały.

Pan Radny Bogusław Samel zwrócił uwagę na fakt, iż Augustów jest atrakcyjny tylko w sezonie letnim, a poza sezonem miasto jest ospałe i to dlatego wielu
młodych ludzi po ukończeniu studiów już tu nie wraca.

Pan Adam Sieńko - Burmistrz Osoba Pełniąca Funkcje Organów Gminy odpowiedział, iż zadaniem Miasta jest szukanie lokalizacji dla potencjalnych
inwestorów, odpowiednie uzbrojenie terenu, natomiast można by zapytać, dlaczego w Augustowie powstają kolejne restauracje, a nikt nie wybuduje kina?

Pan Radny Bogusław Samel stwierdził, iż kultura jest zadaniem, które Miasto powinno realizować zgodnie z zapisami ustawy o samorządzie gminnym i Statutu
Miasta Augustowa. Powiedział, iż budynek Miejskiego Domu Kultury jest w takim stanie technicznym, iż należałoby pomyśleć o innej lokalizacji 
i zaadaptować np. budynek byłej łaźni w centrum miasta. Poruszył również sprawę remontu na targowisku miejskim za kwotę 100 000 zł /kwotę tę przewidziano
w budżecie miasta na 2008 r Zapytał, czy jest zasadne wydatkowanie pieniędzy na remont targowiska miejskiego, jeżeli docelowo planuje się jego
przeniesienie?

Pan Adam Sieńko - Burmistrz Osoba Pełniąca Funkcje Organów Gminy poinformował, iż obecnie trwa postępowanie przed Komisją Regulacyjną ds. Gmin
Wyznaniowych Żydowskich, dotyczące przeniesienia własności tej nieruchomości, na rzecz Gminy Żydowskiej. Do momentu zakończenia postępowania należy
wstrzymać się z podejmowaniem jakichkolwiek działań zmierzających do zagospodarowania tego budynku. Odnośnie wypowiedzi na temat remontu targowiska
miejskiego stwierdził, iż brakuje konsekwencji w ocenie realizacji tego zadania. Poprzednio były zarzuty, że nic się na targowisku nie dzieje, a kiedy przystąpiono
do remontu mówi się, że taki remont jest bezzasadny.

Więcej głosów w dyskusji nie było i Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. W wyniku
przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała nr XIX/111/08 
w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Miasta Augustów na lata 2008 - 2015 została podjęta 17 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy 2 głosach
wstrzymujących się. Stanowi ona załącznik do niniejszego protokołu. /zał. nr 3/

Ad. pkt 5b

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że Rada Miejska przystąpi obecnie do realizacji punktu 5b porządku obrad, tj. do
podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały nr IX/55/07 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 31 maja 2007 r. w sprawie emisji obligacji komunalnych. Udzielił
głosu Pani Monice Podziewskiej - Skarbnikowi Miasta z prośbą o omówienie w/w projektu uchwały.

Pani Monika Podziewska - Skarbnik Miasta omówiła projekt w/w uchwały.

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos na temat w/w uchwały?

Pani Joanna Lisek - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów RM poinformowała, iż Komisja Budżetu i Finansów RM na posiedzeniu w dniu 25 stycznia
2008 r. pozytywnie zaopiniowała projekt w/w uchwały 4 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy 2 głosach wstrzymujących się.

Więcej głosów w dyskusji nie było i Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt w/w uchwały. W wyniku
przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała nr XIX/112/08 
w sprawie zmiany uchwały nr IX/55/07 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 31 maja 2007 r. została podjęta 12 głosami za, przy braku głosów przeciwnych 
i przy 7 głosach wstrzymujących się. Stanowi ona załącznik do niniejszego protokołu. /zał. nr 4/

Ad. pkt 5c

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że Rada Miejska przystąpi obecnie do realizacji punktu 5c porządku obrad, tj. do
podjęcia uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na 2008 rok. Udzielił głosu Pani Monice Podziewskiej - Skarbnikowi Miasta z prośbą 
o omówienie projektu w/w uchwały.

Pani Monika Podziewska - Skarbnik Miasta omówiła projekt w/w uchwały.

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos na temat w/w uchwały?

Pani Joanna Lisek - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów RM poinformowała, iż Komisja Budżetu i Finansów RM na posiedzeniu w dniu 25 stycznia
2008 r. pozytywnie zaopiniowała projekt w/w uchwały 5 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy 1 głosie wstrzymującym się.

Więcej głosów w dyskusji nie było i Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt w/w uchwały. W wyniku
przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała nr XIX/113/08 
w sprawie zmian budżetu miasta na 2008 rok została podjęta 18 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy 1 głosie wstrzymującym się. Stanowi ona
załącznik do niniejszego protokołu. /zał. nr 5/

Ad. pkt 5d

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że Rada Miejska przystąpi obecnie do realizacji punktu 5d porządku obrad, tj. do
podjęcia uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Augustowskiemu na realizację zadania - finansowanie działalności Domu Pomocy
Społecznej dla Dzieci i Młodzieży Zgromadzenia Sióstr Franciszkanek Rodziny Maryi.

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos na temat w/w uchwały?

Pani Joanna Lisek - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów RM poinformowała, iż Komisja Budżetu i Finansów RM na posiedzeniu w dniu 25 stycznia
2008 r. jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt w/w uchwały 6 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się.

Więcej głosów w dyskusji nie było i Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt w/w uchwały. W wyniku
przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała nr XIX/114/08 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Augustowskiemu na realizację zadania - finansowanie działalności Domu Pomocy Społecznej dla Dzieci i
Młodzieży Zgromadzenia Sióstr Franciszkanek Rodziny Maryi została podjęta jednogłośnie 19 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów
wstrzymujących się. Stanowi ona załącznik do niniejszego protokołu. /zał. nr 6/

Ad. pkt 5e

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że Rada Miejska przystąpi obecnie do realizacji punktu 5e porządku obrad, tj. do
podjęcia uchwały w sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania, ustalenia jego numeru oraz siedziby obwodowej komisji wyborczej dla przeprowadzenia
przedterminowych wyborów burmistrza miasta Augustów.

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos na temat w/w uchwały?



Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos na temat w/w uchwały?

Głosów w dyskusji nie było i Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt w/w uchwały. W wyniku
przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała nr XIX/115/08 
w sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania, ustalenia jego numeru oraz siedziby obwodowej komisji wyborczej dla przeprowadzenia
przedterminowych wyborów burmistrza miasta Augustów została podjęta jednogłośnie 19 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów
wstrzymujących się. Stanowi ona załącznik do niniejszego protokołu. /zał. nr 7/

Ad. pkt 6

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że Rada Miejska przystąpi obecnie do realizacji punktu 6 porządku obrad, tj. do
przedstawienia informacji o pracy Komisji Rady Miejskiej 
w 2007 r.

Pan Stanisław Sokołowski - Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej RM poinformował, że w 2007 r. Komisja odbyła 4 posiedzenia, w trakcie których
zajmowała się następującymi zagadnieniami:

- opiniowała: sprawozdanie z wykonania budżetu miasta za 2006 r., projekty uchwał podatkowych i projekt budżetu miasta;

- omawiała zaawansowanie prac związanych ze statutem uzdrowiska miasta Augustów;

- zapoznała się z bazą leczniczą Sanatorium Budowlani;

- opiniowała plany zagospodarowania przestrzennego;

- opiniowała gminne programy przeciwdziałania narkomanii i alkoholizmowi. /zał. nr 8/

Pani Joanna Lisek - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów RM poinformowała, że w 2007 r. Komisja odbyła 9 posiedzeń, w trakcie których przede
wszystkim opiniowała projekty uchwał Rady Miejskiej w sprawach:

- budżetu miasta,

- zmian budżetu miasta,

- podatków i opłat lokalnych,

- ustalenia wartości jednego punktu w złotych celem ustalenia wynagrodzenia pracowników samorządowych zatrudnionych w jednostce organizacyjnej Gminy
Miasta Augustów,

- gminnych programów przeciwdziałania narkomanii i alkoholizmowi. 
/zał. nr 9/

Pan Wiesław Jeruć - Przewodniczący Komisji ds. Rodziny, Edukacji, Zdrowia i Spraw Społecznych RM poinformował, że w 2007 r. Komisja odbyła 10
posiedzeń, w trakcie których przede wszystkim opiniowała projekty uchwał Rady Miejskiej w sprawach:

- podatków i opłat lokalnych,

- budżetu miasta,

- zmian budżetu miasta,

- ustalenia stawek dotacji przedmiotowej na 2007 rok dla zakładu budżetowego CSiR w Augustowie.

Ponadto opiniowała gminne programy przeciwdziałania narkomanii 
i alkoholizmowi. Zapoznała się z warunkami edukacyjnymi, potrzebami remontowymi augustowskich szkół podstawowych, gimnazjów, przedszkoli 
i żłobka. Zapoznała się z działalnością MOPS w Augustowie oraz placówek opiekujących się dziećmi w Augustowie. /zał. nr 10/

Pan Zbigniew Huszcza - Przewodniczący Komisji ds. Promocji, Kultury, Sportu i Turystyki RM poinformował, że w 2007 r. Komisja odbyła 11 posiedzeń, w
trakcie których zajmowała się następującymi zagadnieniami:

- opiniowała projekty uchwał,

- opiniowała sprawozdania z działalności: MOSiR, CSiR, APK, AOT za 2006 r.,

- zapoznała się z planowanymi działaniami związanymi z obchodami 450 - lecia nadania praw miejskich,

- wizytowała i oceniła stan przygotowań do sezonu letniego plaż i kąpielisk,

- zapoznała się z koncepcją zagospodarowania i rozbudowy terenów MOSiR oraz projektem kompleksu rekreacyjno - sportowego,

- opracowywała wnioski do budżetu miasta na 2008 rok,

- omówiła Strategię Rozwoju Miasta na lata 2008 - 2015. /zał. nr 11/

Pan Dariusz Górny - Przewodniczący Komisji ds. Urbanistyki, Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Komunalizacji Mienia RM poinformował, że Komisja w
okresie od 12.12.2006 r. do 17.12.2007 r. spotkała się 7 razy. Komisja przeanalizowała i wydała 6 opinii na temat miejscowych planów zagospodarowania
przestrzennego. Ponadto opiniowała inne projekty uchwał RM, m.in. w sprawie podatków i opłat lokalnych, sprawozdania z wykonania budżetu miasta
Augustowa. /zał. nr 12/

Pan Radny Bogusław Samel stwierdził, iż niedopuszczalne jest, aby Komisje odbywały się kilkanaście minut przed sesją, a materiały na sesję powinny być
dostarczane radnym z odpowiednim wyprzedzeniem. Ponadto zaproponował, aby komisje odbywały się w takich godzinach, aby umożliwić radnym uczestnictwo
w ich pracach.

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej odpowiedział, iż regułą jest, że materiały na sesje są przesyłane Państwu Radnym z 7 dniowym
wyprzedzeniem, co jest zgodne z regulaminem Rady. Zdarzają się przypadki, że trzeba pilnie rozpatrzyć pewne sprawy, co oznacza, że termin 7 dniowy nie jest
dotrzymywany. W takiej sytuacji Radni mogą zgłaszać swoje uwagi przy okazji przyjmowania porządku obrad. Posiedzenia Komisji nie odbywają się równolegle,
więc każdy z Państwa Radnych, jeżeli tylko zechce, może uczestniczyć w pracach wszystkich komisji.

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej, 
w związku z nieobecnością Pana Kazimierza Kożuchowskiego - Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, odczytał sprawozdanie z prac Komisji Rewizyjnej w
2007 r. Komisja Rewizyjna RM w 2007 r. odbyła 4 posiedzenia, na których zajmowano się m.in.:

- opiniowaniem projektów uchwał RM dotyczących: projektu budżetu miasta na 2008 r,; podatków i opłat lokalnych; wieloletniego programu gospodarowania
mieszkaniowym zasobem gminy; zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków; gminnych programów profilaktyki i
rozwiązywania problemów alkoholowych i przeciwdziałania narkomanii;

- opiniowaniem sprawozdania z wykonania budżetu miasta za 2006 r. 
i wypracowaniem wniosku o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta;

- rozpatrzeniem skargi Państwa Rajmundy i Eugeniusza Ławrynowiczów.
/zał. nr 13/.

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej podziękował przewodniczącym i członkom poszczególnych Komisji Rady Miejskiej za
aktywną i merytoryczną pracę w 2007 r.

Ad. pkt 8



Ad. pkt 8

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że Rada Miejska przystąpi obecnie do realizacji punktu 8 porządku obrad, tj. do
przyjęcia protokołu z obrad XVIII sesji Rady Miejskiej z dnia 
28 grudnia 2007 r. Zapytał, czy są uwagi do protokołu ?

Uwag nie zgłoszono i Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał w/w protokół pod głosowanie, który w wyniku przeprowadzonego
jawnego głosowania został przyjęty 15 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy 4 głosach wstrzymujących się.

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej wyraził zdziwienie faktem, iż osoby, które były obecne na sesji 28 grudnia 2007 r. i nie wniosły
żadnych zastrzeżeń do protokołu, wstrzymały się od głosu.

Ad. pkt 9

Pan Adam Sieńko - Burmistrz Osoba Pełniąca Funkcje Organów Gminy poinformował, iż wpłynęło do niego pismo z Kancelarii Adwokackiej Pani Marii
Szczygielskiej, która działając w imieniu Pani Elżbiety Paziewskiej wezwała go do „natychmiastowego zaprzestania pomawiania Pani Elżbiety Paziewskiej oraz
zaniechania posługiwania się jej danymi osobowymi, ponieważ nie jest do tego uprawniony. Nie był bowiem jej pracodawcą, nie było nim również miasto
Augustów, kiedy sprawowała funkcję burmistrza miasta Augustowa wyznaczona przez Prezesa Rady Ministrów RP. Jej dane osobowe łącznie z adresem
prywatnym zostały podane w Urzędzie Miejskim 
w Augustowie jedynie do spraw ubezpieczenia, dokumentów bankowych 
i notariusza.” Powiedział, iż chciałby zdementować zawarte w w/w piśmie zarzuty, że po 2.11.2007 r. bezprawnie wydawał decyzje administracyjne. 
W tym celu odczytał fragment postanowienia Samorządowego Kolegium Odwoławczego w Suwałkach z dnia 8 stycznia 2008 r.: „Postanowienie 
z 14.11.2007 r. zostało podpisane przez Zastępce Burmistrza pana Adama Sieńko, który w dacie wydania tego postanowienia posiadał wydane przez Burmistrza
Miasta Augustowa pana Leszka Cieślika upoważnienie z dnia 
16 kwietnia 2007 r. do wydawania decyzji administracyjnych w indywidualnych sprawach z zakresu administracji publicznej na podstawie art. 39 ust. 2 ustawy 
z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym /... Na podstawie tego przepisu Burmistrz Miasta może upoważnić imiennie pracowników /nie chodzi tu 
o funkcję/ do wydawania decyzji. Uprawnienie to zostało panu Adamowi Sieńko odebrane, ale dopiero w dniu 20 listopada 2007 r., więc po dacie wydania
skarżonego postanowienia. A zatem 14.11.2007 r. był on osobą uprawnioną do jego podpisania. Bowiem pomimo odwołania go z funkcji Zastępcy Burmistrza /w
dniu 2.11.2007 r nadal pozostawał pracownikiem tego Urzędu.”

Pan Leszek Cieślik - Poseł na Sejm RP podziękował Państwu Radnym za przyjęcie Strategii Rozwoju Miasta Augustów na lata 2008 - 2015. Następnie odczytał
pismo Ministra Środowiska, które było odpowiedzią na interpelację poselską, a dotyczyło budowy obwodnicy miasta Augustowa. Poinformował również, iż w
Sejmie powstała nowa Komisja p.n. Przyjazne Państwo, do której można zgłaszać swoje uwagi dotyczące nieprawidłowości w polskim ustawodawstwie.

Pan Adam Sieńko - Burmistrz Osoba Pełniąca Funkcje Organów Gminy zapoznał zebranych na sesji, z przebiegiem obrad „Okrągłego Stołu” 
w sprawie budowy obwodnicy Augustowa. Dotychczas odbyły się dwa spotkania, na których ustalono kryteria, które obradujący będą brali pod uwagę przy
opracowywaniu ostatecznego wariantu przebiegu obwodnicy Augustowa.

Pani Radna Anna Dźwilewska - zaapelowała do wszystkich zebranych na sesji o przekazywanie 1% ze swojego podatku dochodowego na rzecz
Stowarzyszenia Pomocy Społecznej w Augustowie.

Pani Monika Podziewska - Skarbnik Miasta poinformowała, iż 
w związku ze zmianą przepisów prawa, diety Państwa Radnych nie będą wypłacane na sesji czy posiedzeniach komisji. Zaproponowała, aby wypłata diet
Państwu Radnym odbywała się w formie bezgotówkowej, czyli przelewem na konto.

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej, 
w związku z powyższym, poprosił Państwa Radnych o podanie swoich numerów kont w Wydziale Finansowym Urzędu Miejskiego. Pan Przewodniczący
zapoznał z korespondencją, która wpłynęła do Przewodniczącego i Rady Miejskiej:

- ze skargą Pani Grażyny Rowińskiej, zam. w Augustowie przy ul. Krzywej 6 na działanie pracowników Urzędu Miasta w Augustowie. Przedstawił Państwu
Radnym wyjaśnienia złożone przez pracowników Urzędu Miejskiego 
w powyższej sprawie, odpowiedź, której udzielił Pan Adam Sieńko - Burmistrz Miasta, Pani Grażynie Rowińskiej w dniu 30 stycznia 2008 r. oraz przygotowany
projekt odpowiedzi Rady Miejskiej;

- z pismem Zarządu Wspólnoty Mieszkaniowej bloku przy ul. Śródmieście 2, które wpłynęło do Urzędu Miejskiego w Augustowie w dniu 07.01.2008 r., 
i w którym zwrócono się z prośbą o umorzenie części pożyczki w kwocie 37 280 zł - na pismo w tej samej sprawie z 14.12.2007 r. Burmistrz Miasta udzielił
odpowiedzi pismem z dnia 31.12.2007 r., /zał. nr 14 i 15/;

- z pismem Podlaskiego Urzędu Wojewódzkiego w Białymstoku, które wpłynęło do Urzędu Miejskiego w Augustowie w dniu 07.01.2008 r., w sprawie wszczęcia
postępowania nadzorczego w sprawie stwierdzenia nieważności uchwały nr XVII/100/07 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 5 grudnia 2007 r. w sprawie
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Augustów terenów obejmujących część Dzielnicy Lipowiec i Osiedle Bema, /zał. nr 16/;

- z pismem Pani Katarzyny Kondrackiej - Basałaj zam. w Augustowie przy 
ul. 3 Maja 41/6, które wpłynęło do Urzędu Miejskiego w Augustowie w dniu 17 stycznia 2008 r., w którym to piśmie żąda przyznania nieruchomości zamiennej,
/zał. nr 17/;

- z ofertą Pana Jarosława Danowskiego, zam. Porosły Kolonia 19B 
w Choroszczy, z dnia 15 stycznia 2008 r., dotyczącą opracowania wniosku 
o dofinansowanie projektów w ramach regionalnego programu operacyjnego województwa podlaskiego na lata 2007 - 2013, /zał. nr 18/;

- z pismem Pani Małgorzaty Walesiak, zam. w Mińsku Mazowieckim przy 
ul. Mieszka I 11, które wpłynęło do Urzędu Miejskiego w Augustowie w dniu 21 stycznia 2008 r., w sprawie spotkania wyznaczonego na 10 stycznia 2008 r. w
Urzędzie Miejskim, /zał. nr 19/;

- z pismem Miejskiego Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej „GIGA” Sp. z o.o. w Augustowie, z dnia 4.01.2008 r., dotyczącym odpowiedzi na wystąpienie na
sesji Pana Radnego Wiesława Jerucia oraz nawiązującym do artykułu, który ukazał się w „Gazecie Współczesnej” dnia 04.01.2008 r., /zał. nr 20/;

- ofertami szkoleń, /zał. nr 21/;

- zaproszeniem na uroczyste Obchody 90 - Rocznicy Odzyskania Niepodległości przez Litwę, które odbędą się w Konsulacie Litewskim 
w Sejnach.

Ad. pkt 10

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej po wyczerpaniu porządku obrad, zamknął obrady XIX sesji Rady Miejskiej 
w Augustowie.

Po zamknięciu obrad Pan Leszek Cieślik - Poseł RP i Państwo Radni udali się do Spółki Wodociągi i Kanalizacje Miejskie w Augustowie gdzie Pan Prezes -
Tomasz Wojszko zapoznał z nową inwestycją - stacją uzdatniania wody.

Protokołowała: Przewodniczył:

/ Ewa Szczepańska / Przewodniczący

Rady Miejskiej w Augustowie

/ Andrzej Kurczyński /
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